Lancaster China Catalyst Programme Cycle 2 Companies
兰卡斯特中国企业催化项目第二期英国企业
UK Companies and Projects 英国公司及项目（以英文原版为准）
	1. Churchills Confectionery Ltd www.churchills-confectionery.co.uk
Main Activity：
Design embossed tins filled with confectionery and shortbread.
Company Profile：
Churchill's Confectionery is a family-run business based from its headquarters in Borehamwood, Hertfordshire. With more than 25 years' experience in the confectionery business, Churchill's has grown from a small, independent firm into an award winning global company. Notwithstanding their success on the international sphere, they remain an iconic British brand serving the UK and 60 countries worldwide. They supply a range of novelty tins, boxes and gift bags. Churchill's Confectionery is perhaps best known for its delightful souvenir tins, many of which feature London at its most recognisable, but their team has worked hard to expand the company's product range over recent years. They have also worked with several high profile retailers to develop several bespoke designs, fitting for their status as creators of premium confection products. 
Partnership: 

They are looking for a distributor which has experience in importing premium confectionery and food to China and has a good relationship with customers like department stores, imported food stores, e­commerce and premium outlets. Ideally, they would like this distributor to have a good command of English, to have an extensive experience in importing foods and also to have a sales team, a website. They will be pleased if this distributor will have travelled in Europe and have a good understanding of the food market in Europe and China.

主营业务：
设计装糖果和酥饼的压花罐头

公司简介：
丘吉尔糖果(Churchill’s Confectionery)是一个总部设在赫特福德郡伯翰姆伍德市的家族式企业，经过25余年在糖果业务的拼搏，Churchill’s已从一家小公司成长为一家屡获殊荣的全球企业。在取得国际领域上的成就后，Churchill’s仍然作为一家英国著名品牌，服务于英国及全球60个国家。他们供应一系列新颖的罐头、盒子和礼品袋。Churchill’s最为人津津乐道的是纪念品罐，印有许多伦敦的标志性建筑。近年来他们的团队亦一直在努力扩大公司的产品范围。他们还曾与英国几家知名的零售商定制开发设计高档糖果产品。
合作形式: 
他们正在寻找拥有进口优质糖果食品经验的经销商，需要拥有百货商店、进口食品商店、电商和高端卖场等客户资源。这个经销商最好能具备较强的英语能力，有丰富的进口食品经验，自建销售团队以及网店。若该经销商对欧洲食品市场有一定的认知则更佳。



	2. Cleanroom Company 
Main Activity：
【Cleanroom】Cleanroom design and manufacture for companies operating in sectors such as electronics, energy, environment, healthcare, pharmaceutical and laboratories.
Company Profile：
【Environmental】Cleanroom is a UK based global company specialising in cleanroom design and manufacture. The bespoke modular cleanrooms protect critical processes of a diverse range of sectors around the world. Its controlled environments are cost effective, have short lead times and are flexible. Customer requirements range from a large bespoke hardwall cleanroom split into localised zones with temperature control, to small softwall cleanroom  in order to house machinery, and laminar flow cabinets, to anywhere in between. The company has three main lines of business: cleanroom design and build, cleanroom service and validation, and a B2B website for cleantech consumable products.
Project Outline: 

【Filtration Temperature Device/Intelligent Control Panel】There are two options for the R&D project. First, cleanrooms use filtration technology to clean the air inside the room, and they also require technology to control the humidity and temperature. Both of these requirements are currently serviced by mounted boxes with the respective equipment and technology. The company is looking to develop a smaller and more compact product that can combine cooling/heating functions and filtration and operate both technologies from one central box and thus give us superior performance, as well as potential cost savings. Such technology possibly already exists in server/data centre rooms where data storage requirements are large, and would need to be adapted to cleanroom products. The second option is Next Gen Device – in order to monitor the cleanrooms, the company has developed a control system that can monitor various elements. It would be looking to develop this next generation of control panels – an ‘intelligent box’ - to more effectively and accurately monitor various elements  and provide customers/users with a smart design user interface which can be accessed through various devices and web browsers. This will also require development/application of swipe card technology so that operators can be controlled and monitored to ensure they have correct user access, safety protocols, prevent contamination etc. It will require sensors and alarm levels/functions.

Partnership: 

The priority is to find a Chinese partner to work on a collaborative R&D project in one of two potential areas. Ideally, the Chinese partners will have expertise in cleanroom supply, filtration/heating technologies, and embedded electronics manufacturing. Secondly, to find business partners to help Cleanroom to understand the Chinese market for us both on the design and build side. On the consumables side, the aim would be to establish an e-commerce platform in China for Cleanroom.
主营业务：
【 洁净室】洁净室设计和制造，以用于电子、能源、环境、医疗、制药和实验室等领域。
公司简介：
【环境相关】Cleanroom是总部位于英国的专门从事洁净室设计和制造的世界级企业。定制的模块化洁净室可以为全球范围内广泛的行业的关键流程提供保护。它控制的环境节约成本，交货期短且方便灵活。该公司的客户需求的范围甚广，大至定制硬板式（hardwall）洁净室分割为若干温控局部区域，小至软帘式（softwall）洁净室来存放机械装置和层流柜。公司业务分为三块：洁净室设计和建造,洁净室服务和验证，以及销售清洁技术产品的B2B网站。
项目概况: 

【过滤设备/温度智能控制面板】本研究项目可分为两个方向。首先，洁净室使用过滤技术来净化房间内的空气，并利用一定的技术工艺来控制湿度和温度。这两种需求目前通过利用各自的设备和技术的安装盒来满足。该公司正研发一个更小更紧凑的产品，可以结合冷却/加热功能和过滤，并从一个中央控制盒操作此两种技术，从而给我们带来更优越的性能，并将节约成本。这种技术可能已经存在于数据存储需求很大的服务器/数据中心，并可应用于洁净室产品。第二个方向是新一代设备——为了监控洁净室，该公司已经开发了一种可以监视各种元素的控制系统。基于此，可研发新一代的控制面板——一个“智能盒”——以更有效、准确地监测各种元素，并为客户/用户提供智能设计的用户界面，可以通过各种设备和网络浏览器访问。这需针对磁卡技术进行研发，以便操作员可以控制和监测，以确保他们有正确的用户访问、安全协议、防止污染等。它也需要传感器和报警级别/功能。
合作形式: 

 重点寻找中国合作伙伴针对上述两个研发项目之一进行联合研发。中方合作伙伴最好具备洁净室技术供给、过滤/加热技术、和嵌入式电子产品制造的技术。其次,需寻找业务合作伙伴在中国开拓洁净室设计和建造的市场。在耗材方面，期望建立一个面向中国的电商平台。


	3. Farmex www.farmex.co.uk
Main Activity：
【Temperature control system】Low volume high quality electronics manufacturer for agriculture. Remote data capture, analysis and presentation systems.

Company Profile：
Established in 1980, Farmex is the market leader in climate control systems for pig production in the UK and is leading the application of precision farming techniques in that sector. Farmex exports 20% of its production to the USA and has 500 production sites on line from which it collects process data. The company is wholly owned by its director and is seeking to develop its business in process control and precision livestock farming.

Project Outline: 

To assess the Chinese market potential for specialist precision livestock farming products and services - especially in pig production. We wish to identify a possible partner in China to import, distribute and support our products or perhaps manufacture under licence for home market distribution and possible re-export to the UK and USA markets.

Partnership: 

To identify a commercial partner with access to the pig production sector in China with the aim of exporting products or licensing the manufacture of their technologies locally. Potential partners could be livestock equipment or systems suppliers, electronics manufacturers, veterinarians or other livestock production consultants.

主营业务：
【温控系统】农用专业控制系统的生产厂家，遥控数据采集、分析和显示系统。
公司简介：
成立于1980年，Farmex向养猪行业提供的温度控制系统和精密农业技术应用程序在全英处于领先地位。20%的产品出口美国市场，并在500个农场在线采集数据。该公司属于私人所有，业务范围包括开发程序控制系统和精密家畜饲养业。
项目概况: 

评估精密家畜养殖类产品与服务在中国的市场前景，特别是养猪行业。我们寻找中方的合作伙伴进口、销售我们的产品并提供售后服务。或者以技术许可的方式进行生产，供应本地市场或出口到英国和美国市场。
合作形式: 
希望寻找从事养猪行业的商业伙伴，目标是扩大产品出口及在中国以技术许可的方式进行生产。中方的合作伙伴需在养猪行业有相关的经验，例如家畜行业设备及系统的供应商、电子生产厂家、兽医或家畜生产咨询公司等。



	4. Forensiq www.forsensiq.com
Main Activity：
【Online Advertising Fraud Prevention Platform】Provide a managed service, using their proprietary technology, to help Agencies, Ad Networks, Publishers, Ad Technology vendors, intermediaries and Media Owners identify and eradicate online ad fraud.  
Company Profile：
Founded in 2010, the London-based startup specialised in utilising the latest technology to fight online ad fraud and expose malicious bots, with the ultimate goal of creating a wholly transparent and trustworthy digital ecosystem. The company offers effective solutions to combat affiliate, click, conversion and impression fraud, as well as cookie stuffing, and provides an ad viewability tool that enables advertisers to ensure ads are actually seen. Forsensiq works with a host of companies throughout the online advertising and e-commerce industries including GroupM, Xaxis, Index MP, Blinkx, Ozone Media, Adap.tv, AOL, Conversant and Groupon. Forensiq is also a member of the IAB anti-fraud working group, which unites industry peers to educate the digital ad industry about the dangers of ad fraud.
Project Outline: 

【Ad Fraud prevention technology Adaptation】We believe that China is a massively burgeoning market for digital marketing, and proactive protection for advertisers and agencies in China is going to be key. The project is therefore to adapt their Ad Fraud prevention technology platform and services to the local market.
Partnership: 

To collaborate with Chinese Media Agencies, Media Owners and Publishers, as well as global players who have established a presence in the Chinese market. Potential partners also include trading desks, RTB companies, DSP’s, SSP’s and advertisers. 
主营业务：
【在线广告虚假防范平台】利用专有技术，以托管服务的形式，帮助广告主、代理商、广告联盟、发布者和广告技术供应商，中间商及媒体等发现和消除虚假网络广告。
公司简介：
Forsensiq成立于2010年，是一家位于伦敦的初创企业。该公司利用最新技术打击虚假广告与曝光恶意机器代码，全力打造一个透明与值得信赖的数字广告生态系统。公司提供切实可行的解决方案，防止虚假点击、曝光、转化率、广告联盟、以及cookie植入，并提供一套可视化工具，让广告主确保广告被真实访问。Forsensiq客户广泛的分布于在线广告与电商领域，包括GroupM，Xaxis， Index MP, Blikx, Ozone Media, Adap.tv, AOL, Conversant以及Groupon。Forsensiq也是IAB反虚假工作组的成员，该组织联合业界同盟，向数字广告业界宣传关于虚假广告的危害。
项目概况: 

【虚假广告防范技术本地化】中国是一个数字广告蓬勃发展的巨大市场，对广告主以及代理商的强有力的保护，对此市场的成长尤为关键。本项目将基于Forsensiq的虚假广告防范技术，研发针对中国本土市场的产品和技术。
合作形式: 

合作伙伴包括中国本土媒介代理，媒体平台和内容发布平台，以及在华的跨国企业。另外，也包括Trading Desk， DSP， SSP以及广告主。


	5. Gencoa www.gencoa.com 
Main Activity：
【Thin film and plasma technology】Develop and manufacture components used in vacuum plasma processes, reactive sputtering and process control.
Company Profile：
Our commitment to process and product development is reflected in the range of constantly improved products and the growing number of unique products that are simply only offered by Gencoa. Whether supplying solutions for large area coatings, functional coatings or static deposition, Gencoa’s quality and magnetic performance can be trusted to deliver excellent and reliable results.  Gencoa Ltd HQ are based in UK with local technical staff members present in USA, China and Taiwan to provide our customers with local point of contact and support. 
Project Outline: 

【Pulsed effusion cell】Gencoa Ltd have been developing a new device (pulsed effusion cell) for the delivery of Se and S gases into a vacuum chamber with a high degree of control. The performance of the Genoa's cell overcomes current limitations in similar devices on the market. Gencoa do not develop solar cells or photovoltaic devices, therefore they are keen to partner with an institute in China who can use their effusion cell to demonstrate the capabilities of CIGS cells. The partnership will help to advance the effusion cell technology and demonstrate effectiveness in enhancing the performance of CIGS cells as well as open new market opportunities in China.  
Partnership: 

Potential partners in China will be an institute or company in the solar energy sector involved in the development of CIGS type solar cells.
主营业务：
【薄膜与等离子技术】开发与生产适用于真空等离子生产过程、反应溅射和工序控制的零部件。
公司简介：
Gencoa公司致力于生产工序和产品开发，他们不断改进自己的产品，有部分产品是他们独家生产的。他们为大面积涂层、多用途涂层或静电沉积提供技术解决方案，质量可靠，效果优异。Gencoa的总部位于英国，他们的技术团队常驻美国、中国内地与台湾，为他们的客户提供在地的技术支援。
项目概况: 

【脉冲泄流室】Gencoa公司已经开发了脉冲泄流室这款新产品，可用于控制释放硒气和硫进入真空室。Gencoa的泄流室克服了目前市面上类似产品的技术限制。Gencoa本身并不开发太阳能电池或光电设备，所以我们希望与中方的研究机构合作，利用我们的泄流室来提高铜铟镓硒(CIGS)薄膜太阳能电池的性能。这种合作关系不但能推动泄流室技术的发展，有效改善CIGS太阳能电池的性能并开拓中国市场的商机。
合作形式: 

合作伙伴包括从事太阳能技术的研究机构或企业，有开发CIGS类型薄膜太阳能电池的相关经验。



	6. GCOFN Limited www.gcofn.com
Main Activity：
【Graphene】Design, fabrication and manufacture of graphene for electronics, optical and High Frequency applications.
Company Profile：
【Nano Technology】GCOFN is an innovative led nano technology supplier in the field of grapheme and other 2D quantum materials. Founded in 2014 after an innovation breakthrough in 2013 the company uses nano technology to design and produce new materials for applications in electronics, power conversion, and super conduction for applications including GHz to THz communications, solar power and power control (AC and DC). Especially strong on environmental impact reduction of electronics including PCB with zero heavy transition metals.  GCOFN works closely with global leaders of quantum technology.
Project Outline: 

【Inkjet-printed Graphene Electronics】The project aims to protect and develop innovative methods of production of Graphene for ‘ink jet printing’ of active structures. The technology can be applied in development of innovative products for power control, solar and fuel cell/battery/super capacitor development.  They also plan to develop active PCB components using graphene for enhanced efficiency and environment reliability, and produce graphene devices with enhanced efficiency at a better function of cost-production-lifetime than current semiconductor devices.   
Partnership: 

The primary collaborators would be electronic device suppliers for GHz and THz (Terra Hertz) as well as (mobile) broad band infrastructure suppliers including optical (fibre) based telecommunications equipment supplier.   Second type of companies would be manufacturers of composite materials including electro active components such as those found in super capacitors, batteries and fuel cells.  Nano materials fabricated to withstand harsh chemical environments (temperature, pressure and Electric fields).  Companies interested in grapheme materials and new electronic materials to dramatically increase their innovation and market profile are also welcome.
主营业务：
【石墨烯】石墨烯的设计和制造应用于电子、光学产业及高频应用。
公司简介：
【纳米技术】GCOFN是一家创新的纳米技术供应商，专注石墨烯及其他2D量子材料领域。得益于2013年的技术突破，该企业在次年成立，利用纳米技术设计和生产新材料，应用于电子、功率转换和包括吉赫兹和太赫兹的通信的超传导、太阳能发电功率控制（交流和直流）。尤其擅于减少包括零重过渡金属PCB的电子产品的环境影响。GCOFN与量子技术的全球领导者保持紧密合作关系。
项目概况: 

【喷墨打印的石墨烯电子器件】本项目致力于开拓和保护石墨烯生产的创新方法，用于活跃结构的喷墨打印。该技术可应用于功率控制、太阳能电池和燃料电池/电池/超级电容器的发展等的创新产品研发。他们也计划利用石墨烯开发活跃的PCB组件，增强效率，减少环境影响。研发石墨烯装置，提高传统半导体装置的效率，增加性能，减少成本。
合作形式: 

主要合作对象包括提供吉赫兹和太赫兹的电子设备供应商，以及包括光学通信设备供应商的（移动）宽带基础设施供应商。此外，还包括电活性成分如那些在超级电容器中、电池和燃料电池、能够承受恶劣的化学环境（温度，压力和电气领域）的纳米材料中发现的复合材料的制造商。也欢迎与对石墨烯材料和新电子材料感兴趣的中国企业。


	7. Lakeland www.lakeland.co.uk
Main Activity：
【Kitchenware Retailer】Retailing innovative kitchenware products.
Company Profile：
Lakeland is a multi channel retailer specialising in cooking, cleaning and solutions for the home with 68 UK stores and a further 12 in the Middle East and India. The company's main target for customers: home kitchenware and solutions for the home. 

Project Outline: 

【Self-stir Pot】To develop new sources of supply for technically difficult products and explore a Research and Development (R&D) project to develop an intelligent cooking pot that can self-stir throughout the cooking process. 

Partnership: 

To look for Chinese partners to collaborate in intelligent kitchenware research, such as quality manufacturer of household devices with R&D capability or research institutes strong in developing smart cooking ware. 
主营业务：
【厨具零售商】创新厨具产品的零售。
公司简介：
Lakeland是一个多渠道的零售商，专业销售厨具、清洁及家居用品，在英国拥有68家商店，另有12家在中东和印度。公司的主要目标客户:家庭厨房用具和解决方案。
项目概况: 

【智能厨房设备】智能厨房设备的研发与制造，例如自动搅拌智能锅的工艺及流程。
合作形式: 

寻找中国合作伙伴，在智能厨房用具的进行合作，例如有科研能力的顶尖家电生产厂商或在开发智能烹饪用具方面有特长的研究机构。


	8. Loowatt  www.loowatt.com/
Main Activity：
Toilet Technology Development and renewable energy
Company Profile：
UK­based Loowatt Ltd. has developed a proprietary waterless and energy generating toilet system that is clean and odourless. Loowatt’s unique technology offers pioneering applications to global markets wherever there is a need for high-quality, environmentally friendly toilet solutions. The system seals human waste into biodegradable polymer film for anaerobic digestion. The toilet and system are suited to a broad range of situations that require off­grid toilets, including events, developing cities, construction sites and emergency relief. 

Project Outline: 

【Innovative Toilet System】To develop bioplastics primarily suitable for anaerobic digestion and work on the life cycle assessment (LCA) of these materials from production of raw materials to its disposal in anaerobic digestors, and the energy recovery from the digestion process.
Partnership: 

Loowatt is seeking the following companies to help them deliver their projects: 

1. Manufacturing agents who could help us find manufacturers for our product components, also able to produce small-scale production runs (1000-5000 units).  

2. Fabricators of up to 100 units, so are looking for CNC cutting, vacuum-forming and rubber casting; 

3. Shipping and export companies specialised in shipping to the UK and Africa; 

4. Corrugated board manufacturers (B to E flute) 
5. Manufacturers of toilet parts

6. Marquee companies

7. We are also interested in LCA consultancy
8. IP lawyers with experience in UK law (Chinese and English speaker) ,
主营业务：
厕所技术和可再生能源
公司简介：
Loowatt公司位于英国，已开发出一种独有的无水厕所系统，可生成能源，干净无味。该公司的技术在全球都处于领先的地位，能提供高质量的环保厕所。该系统能将废物封存在可降解的塑料薄膜中进行厌氧分解。厕所与整个系统适用于不同的环境条件，特别是一些需要独立厕所的场所，如活动现场、城市开发和建筑工地及紧急救援等。
项目概况: 

【创新厕所系统】研发主要用于厌氧消化的生物塑料。对这些材料从原材料生产到在厌氧消化器处理的以及能量回收的消化过程的生命周期进行评价。
合作形式: 
Loowatt正寻找以下合作伙伴协助他们完成这个项目：
1. 零部件生产厂家，可以帮助他们生产产品的零部件，要求能进行批量的生产（1000-5000件）
2. 金属加工厂，要求有CNC切割、真空成型和橡胶铸造的生产能力
3. 船运或出口公司，能协助出口产品到英国或非洲
4. 波纹板的生产厂家 (B-E槽)
5. 厕所零部件生产厂家
6. 户外临时隔间的生产厂家
7. 低成本自动化控制的专家
8. 有英国法律经验的知识产权律师（懂英文与中文）



	9. MSP Technologies  multisourcepower.com/
Main Activity：
Energy/environmental technologies

Company Profile：
MSP Technologies Ltd is a pre revenue company which has been invested by private investors who are interested in energy/environmental technologies. The company has developed a highly efficient, environmentally friendly, lightweight, hybrid diesel-electric generator system, and identified 2 variations of the system for application across multiple markets: 

marine power and propulsion, and multiple source power generation.
Project Outline: 

【Hybrid Power Generation System】Research & Development of their 60kW hybrid power generation system. Once the prototype is developed it will open the market for a cost effective hybridised power generation. The system has multiple renewable inputs allowing for a reduction in fossil fuel usage in areas of the market where the cost of energy is high and high Sulphur fuels is restricted. The project work flow will include identification of suppliers/partners, material specification, prototype development, development of control system and CAN interface and test system controls etc. By forming a long-term partnership with a Chinese company it will enable both parties to create a serviceable product and supply chain which will be beneficial to markets both home and abroad.
Partnership: 

They look to engage with R&D firms and manufacturers in the areas of chemical energy storage, other energy storage, lithium cells and modules.  
主营业务：
能源和环境技术
公司简介：
MSP技术有限公司由对能源和环境技术感兴趣的天使投资人投资的一个新公司。该企业已研发出一种高效、环保、轻质的混合柴油发电机系统，并确定了在多个市场中的应用，包括船舶电力推进和多源发电。
项目概况: 

【混合发电系统】60千瓦混合发电系统的研发。该发电系统的开发将打开一个低成本的混合发电市场。该系统具有多个可再生能源的输入，减少化石燃料的使用，尤其适用于能源成本高和高硫燃料限制使用的市场。项目工作流程，包括识别供应商/合作伙伴、鉴定材料规范、原型开发、控制系统的研发以及CAN接口和测试系统的控制等。透过与中国合作伙伴形成长期的合作关系，将会利于双方在国内外市场建立一个有用的产品和供应链。
合作形式: 

期望与化学能源存储、其他能源存储以及锂电池和模块领域的企业和制造商进行联合研发。



	10. Palintest palintest.com
Main Activity：
【Water & Environmental Analysis Equipment】Design and manufacture of portable water testing kits.
Company Profile：
Palintest design and manufacture a range of advanced water and environmental testing equipment. This equipment is used in a wide range of applications around the globe.  Company HQ and manufacturing is based in the UK, sales offices are located in USA, China and Australia. Palintest’s core technologies include the manufacture of chemical testing reagents, photometers and electrochemical sensors.
Project Outline: 

【Arenic Testing】Palintest own the IP to a range of arsenic testing kits known as the ‘Arsenator’. While there are some very good and innovative features in the Arsenator, there are also some fundamental limitations that compromise the accuracy of the results. The scope of the project will be to look at the existing design and develop the basic technology to provide a more reliable and cost effective testing kit. Some of the key markets for sale of this kit will be in China and South-East Asia. Technical challenges to be addressed include: Optimisation of reliable and accurate colour development from Arsenator chemistry. Identification and development of best method for detection of colour change, this may be visual, electronic or both.
Partnership: 


Looking for partners in the following areas: Research institutes in chemistry or environmental science; Manufacturers of colorimeters or other electronic instruments.
主营业务：
【水与环境分析设备】便携式水质检测工具的设计和制造。
公司简介：
Palintest设计和制造一系列先进的水和环境检测设备。该设备在全球各地都有广泛的应用。公司总部和生产制造设在英国，在美国、中国和澳大利亚设有销售办事处。Palintest的核心技术包括化学检验试剂、光度计和电化学传感器的制造。
项目概况: 

【砷的检测】Palintest拥有一系列的被称为Arsenator的砷检测工具的知识产权。Arsenator虽然有一些很优秀和创新的特性，但也有一些让检测结果准确性受损的基本限制。本项目须了解现有的设计，并开发一些基本的技术，来提供一个可靠廉价的检测工具。本项目要解决的技术问题包括：优化Arsenator化学物的可靠和精确地颜色变化。对颜色变化的检测识别和最佳方法的发展，这可能是可视的、电子的或者二者兼有。本工具的一些关键市场包括中国和东南亚。
合作形式: 

期望在以下几个方面寻找合作伙伴：化学或环境科学的研究机构；比色计或其他电子仪器的制造商。


11. Tellab www.tellab.ie
Main Activity:
【Environmental Sensors】R&D in environmental sensor technology
Company Profile:
【Environmental】Tel Lab boasts a first-class INAB Accredited Environmental Laboratory, a Chemical Manufacturing Laboratory, and a Microbiological Laboratory in addition to their original Fuel Laboratory. The company is active in a number of FP7 projects and the main aim is to develop a wide range of environmental sensors which can be used for mass deployment. Significant opportunities exist to develop new complimentary sensors and also to combine sensors onto one integrated platform. This platform should be designed in a way to allow modular expansion and will provide common utilities such as communications and power for all of the deployed sensors. They are looking for Chinese expertise to work on new complimentary sensor technologies and also on the generic sensor platform.  For the sensor platform it is expected that this will be an electronic, energy and mechanical engineering project with some ICT input. Environmental science is probably the most suited discipline for the complimentary sensors.
Project Outline:
Two potential projects:
 1. Machine care lubricating and transformer oil analysis laboratory. The aim of this project would be to customise the current product by the way of a research program to gain a share of the Chinese machine care analysis market. 

2. Protection of drinking water quality. The aim of this project is to integrate the sensor into the Chinese drinking water distribution system and to develop an Application Program Interface (API) to allow customers to view data in real time. 

Partnership:
Service companies for power, transport and Energy industry. / Existing analytical laboratories. / Water utility companies, / Suppliers and manufacturers of water testing equipment. 
主营业务：
【环境传感器】环境传感器技术的研发
公司简介：
【环保】TelLab实验室拥有一流的爱尔兰国家认可委员会（INAB）认可的环境实验室、化工制造实验室、微生物实验室以及原单燃料实验室。该企业曾参与过许多欧盟第七框架计划项目，其主要目标是开发一系列可用于大规模部署的环境传感器。该企业希望开发新型的互补型传感器，同时也希望可以将传感器应用到综合平台上。
项目概况: 
有两个可能的项目：
1. 机械保养润滑油和变压器油的分析实验室。这个项目的目标是通过研究项目改进现有的产品，并进入中国市场。
2. 引用水质量保护。这个项目的目的是把感应器安装在饮用水管网当中，并开发一款应用程序界面(API)，使客户可以实时监测各种数据。
合作形式: 
寻求以下合作伙伴：电力、交通或能源行业的服务型企业；分析实验室；水行业应用程序企业；水测试设备供应商或生产商
	12. Temperon lakelandfireplaces.co.uk/
Main Activity：
【Stone and Marble Fireplaces】Designs, commissions and supplies stone and marble fireplaces. Provide solid fuel, gas, and electric fires and stoves and decorative lighting and home accessories.  
Company Profile：
Temperon was established in 1993 and is a now a family-run business, specialising in fireplaces, especially bespoke stone surrounds and facsimile antique examples, with the emphasis on historically-informed design, proportion and authentic detail. They also stock a wide selection of lighting, from 18th century-style crystal chandeliers, and tiffany lamps to contemporary styles. They could introduce a wide range of new, Western derived, high quality, authentic, carved stone architectural products. Over thirty years specialist experience in the UK market informs our knowledge of an existing, underexploited demand within the UK for these new products.
Project Outline: 

【China Carved Stone Project】Chinese carved stone export is a multibillion dollars market, of which Western derived traditional architecture represents a significant proportion. There is also a growing domestic demand within China for high quality Western derived, British designed

interior elements. The project aims to achieve commercial upgrading by providing an architectural design consultancy which would inform improvement of existing products and introduce more saleable and fashionable products using specialist knowledge of architectural design and the latest UK market trends.
Partnership: 

To collaborate with agents and manufacturers which specialise in Western derived, architectural elements, especially fireplaces. They should be able to demonstrate longstanding engagement with the highest level of skill in stone carving industry, the ability to interact with Western advisors, and the resources and ambition to establish our consultancy within existing, and growing, export and domestic markets.
主营业务：
【大理石壁炉】设计，授权和供应大理石壁炉。亦提供固体燃料、燃气、及电气明火和火炉，以及装饰照明和家居饰品。
公司简介：
Temperon成立于1993，是家族企业。专门从事壁炉生意，尤其擅于定制仿古石材，做到细腻、传神、比例恰当且融合历史细节。他们还精选一系列从18世纪风格的水晶吊灯到当代的蒂凡尼灯饰。他们计划推出一系列新的，欧洋风格的，高质量的，逼真的石刻建筑工艺，凭着超过三十年在英国市场的经验，Temperon有信心在英国开拓一个被低估但真实存在的市场。
项目概况: 

【中国石雕工程】中国石雕出口是一个价值数十亿美元的市场，而西方的传统建筑代表一个重要的组成部分。在内需上也对高品质的英伦设计的西欧内饰也呈现出不断增长的态势。该项目旨在通过结合Temperon的建筑设计专业知识，改良现有产品，引进更多符合市场潮流产品，实现商业升级和扩大出口。
合作形式: 

期望与专注于西方风格的建筑元素、尤其是壁炉的代理商和制造商合作。合作伙伴应该能够证明其长期接触在石雕行业技能的最高水平，能够与英国顾问进行互动，且具有资源和野心，开拓国内外市场。


以下的企业已确认加入催化项目，但不会于2015年5月到访广东：
	13. *CAL International cal-international.com
Main Activity：
【Design & Development Engineering】A dynamic and responsive Design and Development Business with a global view supplying to a number of global OEM’s.
Company Profile：
Incorporated in 2003, CAL International aims to be the go to company for Innovative engineering solutions across multiple markets. They have specialist design teams focused development engineering spread through the UK, Poland, and India.  In particular they have a dedicated group of Engineers on Automotive and Commercial Vehicle and Life Safety Products, which is a huge area of growth in China. They are also looking at the future and aim to design and develop projects with China focusing on renewable energy.
Project Outline: 

【Cloud-based Communication Solution】Research & development of  a cloud based tool and software allowing them to communicate effectively with clients and engineers with clarity and efficiency whilst offering a cost effective and extremely high quality solution to the China market.   
Partnership: 

To collaborate with design and development firms, technology development companies, and the manufacturers looking for Design and development partner.
主营业务：
【设计与开发工程】具备全球视野的动态响应的设计和开发企业，拥有一批全球OEM客户。
公司简介：
CAL成立于2003年，专注于全球多个市场的创新工程解决方案。他们有专业的设计团队，其开发的工程项目遍布英国、波兰和印度。他们特别拥有一个针对对汽车和商用车辆及生命安全产品的专门小组，适应增长巨大的中国市场。未来，他们将致力于可再生能源项目的设计。
项目概况: 

【云计算通信解决方案】研发一个基于云计算的工具和软件，使工程师和客户之间进行有效和清晰的交流，节省成本，并为中国市场提供有效和高质量的解决方案。
合作形式: 

期望与设计和开发公司、技术开发公司、以及正在寻找设计和开发合作伙伴的制造商进行联合研发。


	14. *EcoNova World Technologies www.econovaworld.com
Main Activity：
【Environment-friendly Building Material】Research and manufacturing of environment-friendly building products such as wall and roof from recycled waste materials at a reduced cost. 
Company Profile：
EcoNova is a Liverpool-based start-up specialising in creating long lasting, sustainable and 100% green building products for less than the cost of conventional alternatives. It researches and manufacture building materials (internal & external walls, roofs, tiles, temporary, emergency & garden buildings, fence panels & fence posts, automotive components) using 100% recycled waste materials such as polymer, agricultural, bio & textile and also sand. This is an entirely unique process leading to green products that are also entirely unique. The company aims to commence manufacturing in China during 2015, and to export globally until such time these other markets can sustain their own production operations either managed directly or under licence. UK interest so far in importing the products has led to Letters of Intent amounting to approximately $8m pa as at December 2014. This is without taking into account tangible interest from Asia, Africa, Mainland Europe, North America and of course, China.

Project Outline: 

【Blast-proofing】Opportunity in Blast-proofing via use of Kevlar mix to address enquiries from the US military for use in portable field buildings. 3-hour fire rating for use as linings for elevator shafts primarily for US market, but with global interest. Research into complex design requirements for the Chinese automotive industry amongst others. Completion of research into variations in the composite materials, including the use of sand primarily for the MENA regions.

Partnership: 

To look for Chinese partners to collaborate in environment-friendly building materials research and construction regulation in China. It also looks for manufacturer to help produce the green building materials for EU and North America market, as well as Chinese market. 
主营业务：
【 环保建筑材料】从事环保建筑产品如环保墙和环保屋顶。该产品技术可利用回收的废弃材料变废为宝，并减少生产成本。
公司简介：
EcoNova是一家位于利物浦的初创企业，专注于研发持久耐用及100%绿色环保的建筑产品，且成本低于传统的替代品。其研发制造的建筑材料（内部和外部的墙壁、屋顶、砖、临时性建筑、避难所和园林建筑、篱笆和栅栏及汽车零部件）使用100%回收废弃材料如聚合物、农业废料、生物废料、织物废料和砂。这是一种独一无二的工艺，制造的绿色建筑产品也是独一无二的。该企业计划于2015年在华投产，并以直接管理或许可证的方式向全球出口，达致收支平衡。截止2014年12月为止，已收到英国的入口该产品总值约800万美元书面意向。这里还没有考虑来自全球更广阔市场的需求，包括亚洲（包括中国）、非洲、欧洲大陆及北美。
项目概况: 

【防火】通过使用芳纶混（Kevlar Mix）来进行防火研发，以适应美国军方的便携式现场建筑物的使用。对升降机驱动轴片的3小时的防火等级的研发，以适应全球特别是美国市场的需要。联合研发项目还可以包括中国汽车行业的复杂设计需求。研发的完成还可以包括复合材料包括砂的变化，以适应中东和北非地区。
合作形式: 

寻找中国合作伙伴进行环保建筑材料的研发及中国建筑监管的研究。需寻找生产制造商为欧盟、北美及中国市场生产绿色建材。


	15. *HIETA www.hieta.biz 
Main Activity：
【Additive Manufacturing and 3D Printing】
Company Profile：
HIETA is a new company, incorporated in 2011 with an innovative approach to product design and one process manufacture. Their Additive Manufacturing and 3D printing process expertise can help you produce products which are cheaper in terms of materials, more efficient and ecologically robust. Not only that, their processes can make any shape of product that you want.
Partnership: 

They would like to better understand the Chinese Additive Manufacturing/3D printing market.

主营业务：
【快速成型制造和3D打印】
公司简介：
HIETA是一家成立于2011年的新公司，主要从事创新性的产品设计和一体化生产开发。他们的快速成型制造和3D打印技术可以帮助你以较低的成本、更有效率地生产出更耐用的产品。此外，他们的技术可以根据客户需求生产任何形状的产品。
合作形式: 
他们希望了解中国的快速成型制造和3D打印的市场状况。



